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Veuillez apporter à l’invitation à soumissionner ci-haut mentionnée, les modifications
ici-bas en lien aux questions et commentaires des soumissionnaires.

Please amend the above mentionned bidding solicitation with the changes below in relation
to the questions and comments in suspence.

Questions et Réponses / Questions and Answers:

Question No.1:

Serait-il possible d’avoir les numéros de pièce pour chaque gouverneurs énumérés dans l’énoncé
des travaux? / Would it be possible to have the part numbers for each governors listed in the
Statement of Work?

Réponse / Anwser No.1:

Les numéros de pièces de chaque gouverneurs ont été fournis sur le site Achats et Ventes. / The
part numbers for each governor have been listed on the Buy and Sell Website.

Question No.2:

Nous offrons des produits compatible a 100% sans aucune modification qui ont tous les
certification marine requises pour une utilisation marine. / We offer products that are 100%
compatible, without any modifications, which hold the required marine certifications.

Réponse / Anwser No.2:

Toutes les pièces installées dans les régulateur de vitesse devront être des pièces d’origine
fournies par la compagnie Woodward. Aucune pièce « aftermarket » ne sera acceptée. / All parts
to be installed in the governors shall be Woodward Original Equipment Manufacturer (OEM). No
aftermarket parts shall be accepted.

Question No.3:

Est-ce que le remplacement complet des unités peut-être considérer au lieux d’une réparation? /   
Would replacing an entire unit be considered versus overhauling a  unit?

Réponse / Anwser No.3:

Oui, nous prendrons l’option la moins cher. / Yes, the lowest cost option will be selected.
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Woodward Governors

CCGS Amundsen :
Type of engine Model P/N

Propulsion Diesel PGA 8558-170
8556-522

Emergency Generator UG-8 8520-312

CCGS Pierre Radisson :

Propulsion Diesel UG-40 8531-0038
MAS 8525-971

Emergency Generator UG-8 8520-312

CCGS Des Groseilliers :

Propulsion Diesel PGA 8558-770 US
8558-770 FY

Auxilliary Diesel UG-8 A-8522-533
Emergency Generator UG-8 8523-233

CCGS Martha L. Black :
Propulsion Diesel EGB 8241-030
Auxilliary Diesel UG-8 8523-275


